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Ärende 6: Handlingsplan för näringslivsarbete 2023 
 

Ärendet avsåg en handlingsplan för näringslivsarbetet under 2023 omfattande sex strategiska 

målområden. I det sjätte av dessa mål, som handlar om att Trelleborg ska vara en attraktiv plats att 

besöka, föreslogs följande operativa mål: 

- Trelleborgs museer ska producera sex tillfälliga utställningar med aktuella konstnärer, 

hemslöjd och musik. Två av utställningarna riktar sig särskilt till barn och unga. 

- Trelleborgs museer ska arrangera ett flertal kulturevenemang såsom Slaget om Trelleborgen, 

Väsenvandringen och Ljusfesten. 

- Biblioteket ska erbjuda ett stort och brett utbud av föreläsningar och arrangemang. 

Dessa mål är alldeles för detaljerade och precisa. Politiken bör hålla armlängds avstånd från kulturen 

och inte detaljstyra inriktningen vad gäller utställningar eller kulturevenemang. De operativa målen 

borde ha formulerats mer övergripande och dessutom efter samråd med Kultur- och fritidsnämnden 

som ju normalt ansvarar för kulturfrågorna.   

Därutöver anser vi att handlingsplanen fortsättningsvis bör fastställas innan den ska börja gälla, inte 

när nästan halva året redan har gått.  

Vi yrkade på 

- att kommande handlingsplaner ska beslutas innan det årsskifte då de ska börja gälla 

- att kommande handlingsplaner, utöver i Arbetsmarknadsnämnden, även ska behandlas i 

Kultur- och fritidsnämnden   

Våra yrkanden vann dock inte fullmäktiges gehör varför vi reserverar oss mot kommunfullmäktiges 

beslut. 

 
 
Mats Sjölin Kersti Engström  
Vänsterpartiet Trelleborg Vänsterpartiet Trelleborg  
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Ärende 13: Framställan om ökat budgetutrymme för revisionen i Trelleborgs 

kommun under budgetår 2023 och framöver 
 

Revisorerna hade i sin framställan om ökat budgetutrymme pekat på tre punkter där antingen 

förutsättningarna ändrats eller där i varje fall inte budgeten tagit hänsyn till ändrade förutsättningar. 

En av dessa punkter var ökade kostnaderna p g a dubbla uppsättningar revisorer året efter ett valår. I 

den delen har revisionens äskande fått gehör.  

En annan punkt gällde arvoden för revisorerna där kommunfullmäktiges tidigare beslutat att de fasta 

arvodena skulle minskas till förmån för ökade rörliga arvoden. Revisorerna menade, fullt rimligt, att 

hänsyn borde tas både till den del av arvodena som ökar, inte bara till den del som minskar. En 

budget som bortser från kända kostnader innebär en medveten underfinansiering.  

Slutligen handlade revisorernas äskande om den nya standard för revision som har införts nu från 

årsskiftet. En standard som kräver en större omfattning avseende den finansiella revisionen och 

därmed högre revisionskostnader. Den nya standarden (Kommunal ISA) är tvingande och det finns 

inga övergångsbestämmelser. 

SKR, Sveriges Kommuner och Regioner, skriver om den nya standarden på sin hemsida och anger 

också att det på många håll krävs en mer omfattande insats än tidigare. Om inte revisionen får 

kompensation för detta som alltså är tvingande blir det något annat som måste skäras ner och vi 

tycker att det vore olyckligt. Revisionen har ett mycket viktigt uppdrag som inte bara kan skäras bort. 

Mot denna bakgrund yrkade vi bifall till revisorernas förslag innebärande att revisionens totala 

budgetram ökas till 2 575 000 kr för 2023.  

Vårt yrkande vann dock inte fullmäktiges gehör varför vi reserverar oss mot kommunfullmäktiges 

beslut. 

 
 
Mats Sjölin Kersti Engström  
Vänsterpartiet Trelleborg Vänsterpartiet Trelleborg  
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Ärende 14: Markanvisningsavtal avseende fastighet Öster Jär 1:7 m.fl.  
 

Vi anser inte att invånarna i Trelleborg ska finansiera statlig infrastruktur, det är Trafikverkets ansvar 

och det är något som bör hanteras och finansieras via den nationella trafikinfrastrukturplanen. Den 

här planen bygger på att östra och västra ringvägen kommer till stånd. Där finns visserligen en möjlig 

exit i avtalet om så inte skulle ske, men vi anser att samtliga förutsättningar skulle finnas på plats 

innan delarna beslutades.    

Vi yrkade därmed avslag på förslaget till beslut. 

Vårt yrkande vann dock inte fullmäktiges gehör varför vi reserverar oss mot kommunfullmäktiges 

beslut. 

 
 
Mats Sjölin Kersti Engström  
Vänsterpartiet Trelleborg Vänsterpartiet Trelleborg  
 


